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Ποιός είναι ο θησαυρός μας; Να βρούμε το 
Χριστό μας! (Γέροντας Ιωσήφ Βατοπαιδινός)
Γενικά / Άγιον Όρος / Γέρ. Ιωσήφ Βατοπαιδινός / Ορθόδοξη πίστη

Γέροντας Ιωσήφ Βατοπαιδινός

Συνεχώς να στρέφεστε  στον εαυτό σας και να ρωτάτε. Ποιό είναι το νόημα της 
ζωής μας στόν κόσμο, ως μοναχών; Σαν πιστοί καλεσμένοι από το Θεό, 
στενάζουμε. Αν είμαστε  λίγο προσεκτικότεροι, η αίσθησις της παρουσίας της 
χάριτος θα μας έπειθε να είμαστε διακαείς επιθυμηταί της αναχωρήσεως από 
αυτόν τον κόσμο.  Να έλθει μια ώρα νωρίτερα αυτή η στιγμή, για να μας 
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μεταστήσει.  Γιατί στους  πραγματικούς  πιστούς  γίνεται αυτό που λέει ο Παύλος·  
«εμοί  το ζην Χριστός και το  αποθανείν κέρδος». Τί νόημα έχει η ζωή μας σε 
αυτόν τον κυκεώνα, σε αυτήν  την κόλαση;  Με τους  απατεώνες αυτούς που 
πέρασαν και τους δαίμονες, τί δουλειά έχουμε εμείς; Και σε τί θα μας φοβίσουν με 
τα διάφορα μέσα που επινοούν εις βάρος μας;  Σε μας  είναι  επιθυμητός ο 
θάνατος, γιατί την ματαιότητα αυτή, που οι άλλοι  την κλαίνε και την  
αναζητούν,  εμείς την πετάξαμε μόνοι μας. Μόνοι μας δεν ήρθαμε εδώ και 
εξοριστήκαμε;  Με επίγνωση το κάναμε αυτό.  Γι’ αυτό δεν μας τρομοκρατούν 
αυτά.  Διαβάστε τη συνέχεια του άρθρου »

http://www.vatopedi.gr/?p=38253

